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 projekt 

Protokół Nr VI/2024 
Z VI sesji Rady Gminy Malechowo 

odbytego w dniu 15 listopada 2024 r. 
w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 
 
Początek  posiedzenia: 
- godz. 900 

 
Zakończenie posiedzenia: 
- godz. 1045 

 

VI sesja Rady Gminy Malechowo przebiegała w następującym porządku: 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2024-2036. 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów 
Karwice i Paproty-Paprotki w gminie Malechowo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obrębu Sulechówko, gmina Malechowo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu krajobrazowego 
województwa zachodniopomorskiego 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Malechowo, określonej działką o nr 22/20 położonej w obrębie 
ewidencyjnym Sulechówko. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy             
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 
oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej 
Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Malechowo                     
ds. opracowania procedur zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 
następczych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Malechowo 
na lata 2024 – 2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Malechowo                    
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2025. 

14. Zakończenie sesji. 
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Ad. 1 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
W VI sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącą Rady Gminy na wniosek Wójta Gminy 
Malechowo, stanowiący załącznik nr 1 do protokołu, zgodnie ze Statutem Gminy Malechowo 
oraz ustawą o samorządzie gminnym,  udział wzięło 14 Radnych: Wiesław Rosiński, Paweł 
Figura, Angielika Rokita, Bogumiła Urbaniak, Magdalena Jadczak, Izabela Konfederak - Fąfara, 
Monika Chruszcz, Małgorzata Zosiuk, Sebastian Orzechowski, Mateusz Sydoruk, Beata 
Hetmańska, Grzegorz Kiniorski, Anetta Wiącek,  Mateusz Wiącek. W posiedzeniu nie 
uczestniczył Radny Piotr Nakielski. Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
W sesji Rady Gminy uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Krzysztof Jarotek, Z-ca Wójta Gminy 
Justyna Kamińska, Skarbnik Gminy Sylwia Piechota, Kierownicy Referatów, Adam Kallaur, 
Agnieszka Czarnuch, oraz wz. Kierownika GOPS Beata Kaźmierczak. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo przywitała wszystkich przybyłych, po czym otworzyła  
VI sesję Rady Gminy Malechowo IX Kadencji. Następnie stwierdziła obecności 14 Radnych 
obecnych na sesji, co stanowi quorum. Sesja została zwołana przez Przewodniczącą Rady Gminy 
Magdalenę Jadczak, na wniosek wójta, zawiadomienie stanowi załącznik nr 4. 
Zawiadomienie o sesji zostało dostarczone Radnym w terminie zgodnym z § 60 pkt 4 Statutu 
Gminy Malechowo. 
 
Ad. 2 Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
Radny Mateusz Sydoruk wniósł o zmianę w porządku obrad, poprzez zamienienie projektów 
uchwał, tzn. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2024 rok oraz 
projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przesunięto na pkt. 14 i 15 
a projekty z pkt. 14 i 15 na pkt 3 i 4. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie zmiany w porządku zgodnie z wnioskiem 
radnego Mateusza Sydoruka. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 8 
Przeciw: 6 (Radni: Paweł Figura, Bogumiła Urbaniak, Sebastian Orzechowski, Anetta Wiącek, 
Izabela Konfederak – Fąfara, Grzegorz Kiniorski: 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
Na podstawie głosowania wprowadzono zmiany w porządku obrad. 
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1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Malechowo na 
lata 2024 – 2030. 

 
Pani Agnieszka Lewczuk, przedstawiciel GOPS Malechowo poinformowała o zasadności 
podjęcia ww. uchwały oraz o tym,  że przedmiotowy dokument został przygotowany w celu 
uregulowania przepisów lokalnych z aktami nadrzędnymi. Zmieniły się definicje, które 
wymusiły zmianę w programie. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Malechowo na lata 2024 – 2030 została 
podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VI/46/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 5. 
 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Malechowo z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2025. 
 
Pani Agnieszka Czarnuch poinformowała, że ww. program podejmowany jest każdego roku. Na 
podstawie tego dokumentu możliwe będzie ogłoszenie konkursu ofert na realizację zadań 
sportowych i kulturalnych. Program określa główne cele i priorytetowe zadania dla naszego 
samorządu. 
Radna Monika Chruszcz zapytała ile organizacji pozarządowych jest na terenie gminy? 
Pani Agnieszka Czarnuch poinformowała, że w roku ubiegłym udział w konkursie wzięło 9 
organizacji. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Malechowo z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2025 została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 
VI/47/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 6. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Karwice i Paproty-Paprotki 
w gminie Malechowo. 
  

Pan Adam Kallaur poinformował, że projekt uchwały w treści jest niezmieniony i ma na celu 

otwarcie drogi do procedury planistycznej związanej z odnawialnymi źródłami energii, obszar 

został oznaczony na załączniku graficznym.  

Radny Wiesław Rosiński zapytał kto jest wnioskodawcą o zmianę planu? 

Pan Adam Kallaur poinformował, że jest to inwestor. 

Radca prawny poinformowała, że osoby fizyczne i prywatne są objęte ochroną danych 

osobowych. 

Wójt Gminy Malechowo poinformował, że jednym z wnioskodawców jest mieszkaniem Gminy 

Malechowo a drugą jest lokalny przedsiębiorca. 

Radny Wiesław Rosiński poinformował, że na przestrzeni kilku miesięcy mapa, będąca 

załącznikiem do uchwały się zmieniła, powiększając obszar inwestycyjny. Radny wskazał, że 

rozmawiał z inwestorem, który poinformował go swoich planach i kierunkach rozwoju. Radny 

jednoznacznie stwierdził, że załączona do projektu mapa jest nie do przyjęcia. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 5 (Bogumiła Urbaniak, Sebastian Orzechowski, Anetta Wiącek, Izabela Konfederak 
– Fąfara, Grzegorz Kiniorski) 
Przeciw: 9  
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała nie została podjęta. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Sulechówko, gmina Malechowo. 
 
Pan Adam Kallaur poinformował, że przeznaczenie terenu jest pod komunikację pieszo – 
rowerową. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
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Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obrębu Sulechówko, gmina Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 
VI/48/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 7. 
 
 
 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu krajobrazowego 

województwa zachodniopomorskiego. 
 
 
Pan Adam Kallaur poinformował, że nasz uchwała to odpowiedź na uchwałę sejmiku 
zachodniopomorskiego i wskazane w niej obszary naszej gminy. Proponuje się zaopiniowanie 
projektu uchwały z naniesionymi uwagami. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu krajobrazowego województwa 
zachodniopomorskiego została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VI/49/2024. Uchwała 
stanowi załącznik nr 8. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Malechowo, określonej działką o nr 22/20 położonej w obrębie 
ewidencyjnym Sulechówko. 

 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Pan Adam Kallaur poinformował, że proponuje się przeznaczenie wskazanej działki do sprzedaży 
z przeznaczeniem na stację bazową GSM. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Malechowo, określonej działką o nr 22/20 położonej w obrębie ewidencyjnym Sulechówko 
została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VI/50/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 9. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  z 
dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 
oznaczony do 3 lat. 

 
Pan Adam Kallaur poinformował o położeniu i wielkości działki, działki te przeznaczone są na 
działalność rolniczą. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  z 
dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 
oznaczony do 3 lat  została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VI/51/2024. Uchwała stanowi 
załącznik nr 10. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej 

Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 
 
Kierownik Referatu Promocji, Oświaty i Sportu Agnieszka Czarnuch poinformowała, że sejmik 
województwa zachodniopomorskiego podjął próbę utworzenia OKE w Szczecinie i poproszono 
wszystkie samorządy będące we właściwości o wypowiedzenie się na temat utworzenia takiej 
jednostki. Projekt uchwały został skonsultowany z dyrektorami naszych placówek 
oświatowych, którzy również zaopiniowali projekt pozytywnie. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 
VI/52/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 11. 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Malechowo ds. 

opracowania procedur zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych. 
 
W ramach tego projektu poinformowano, że 25 grudnia w życie wchodzi druga część ustawy o 
ochronie sygnalistów, a dokładnie zgłoszenia zewnętrzne. Wobec powyższego organ publiczny 
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zobligowany jest do podjęcia stosownych kroków zmierzających do wypełnienia ustawowego 
obowiązku. 
Radna Anetta Wiącek zgłosiła kandydatów do komisji doraźnej: Bogumiłę Urbaniak, 
Sebastiana Orzechowskiego i Pawła Figurę. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na 
kandydowanie. 
 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad każdym z kandydatów: 
Za kandydaturą Sebastiana Orzechowskiego: 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 13 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 1 Sebastian Orzechowski 
 
Za kandydaturą Bogumiły Urbaniak: 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 13 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 1 Bogumiła Urbaniak 
 
Za kandydaturą Pawła Figura: 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 13 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 1 Paweł Figura 
 
Uchwała w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Malechowo ds. opracowania 
procedur zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych została podjęta 
jednogłośnie, nadano jej Nr VI/53/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 12. 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2024 rok. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie gminy dokonuje się zmian w planie dochodów i 
wydatków, zmiany te wskazane są w uzasadnieniu do projektu uchwały. 7 sołectw zmieniło 
swoje plany finansowo-rzeczone na 2024 rok. W planie wydatków inwestycyjnych również 
dokonuje się modyfikacji poprzez wprowadzenie nowych zadań tj. zakupu odżelaziacza wody, 
modernizacja dróg w Malechówku, Przystawach i Malechowie zagospodarowanie terenu przy 
OSP i świetlicy w Pękaninie, zakup parku rekreacyjnego nad jeziorem w Ostrowcu oraz 
przebudowa dróg w Karwicach. W ubiegłym roku Rada Gminy wyraziła zgodę na udzielenie 
pożyczki dla Stowarzyszenia dla Ziemi Malechowskiej na zadanie budowa parku rekreacyjnego 
w Ostrowcu. 
Pani Agnieszka Lewczuk poinformowała o projekcie związanym z budową placu zabaw, gmina 
udzieliła pożyczki na zrealizowanie tej inwestycji. Dotacja przyznana została na zasadzie 
refundacji, za realizację tego projektu odpowiedzialny był referat promocji, który nie dopełnił 
obowiązków wynikających zapisów w umowie. Niestety nie zatwierdzono kwalifikowalności 
tych wydatków i stowarzyszenie musi oddać środki. Stowarzyszenie nie dysponuje majątkiem, 
a jedynym zasobem jest ten plac zabaw. 
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Radny Mateusz Wiącek zapytał kto był odpowiedzialny za realizację tego projektu i czy zostały 
wyciągnięte konsekwencje wobec tych osób? 
Pani Agnieszka Lewczuk poinformowała, że za realizację projektu odpowiedzialny był referat 
promocji, a zarzut jaki został postawiony to nieprawidłowe wyłonienie inwestora. 
Radna Monika Chruszcz zapytała, czy ten plac jest czy będzie czy to jest plac zabaw czy park 
rekreacyjny? 
Radca prawna poinformowała, że gmina nie może kupić całego parku jako terenu a jedynie 
elementy zabawowe tego parku. Stowarzyszenie zostanie obciążone odsetkami, a my 
przejmując te elementy pozwolimy tej organizacji na spłatę pożyczki. Wydatki nie zostały 
zakwalifikowane ze względu na brak konkurencyjności tj. brak dwóch ofert potencjalnych 
inwestorów co do realizacji przedsięwzięcia. 
W dalszej części pani Skarbnik odczytała uzasadnienie do projektu uchwały wskazując na 
wszystkie zmiany wprowadzone do budżetu Gminy Malechowo na 2024 r. 
Radny Mateusz Wiącek zapytał o którą drogę chodzi w związku z modernizacją dróg w 
Malechowie? 
Pan Wójt poinformował, że jest to droga przy Posterunku Policji. 
Radna Monika Chruszcz zapytała, co się zadziało w związku z przesunięciem środków na 
wynagrodzenie? 
Pani Skarbnik poinformowała, że jest to związane z wypłatą ekwiwalentów za niewykorzystany 
urlop pracowników i odprawy, którzy zwolnili się z pracy. 
Radna Monika Chruszcz zapytała czy to są zadośćuczynienia? 
Pani Skarbnik poinformowała, że są to ekwiwalenty. 
Radna Monika Chruszcz zapytała ile kosztowało nas to zadośćuczynienie w ramach „bez 
świadczenia pracy”? 
Pani Skarbnik poinformowała, że nie jest w stanie teraz wskazać kwoty. 
Radna Monika Chruszcz wskazała, że lekką ręką wydaliśmy pieniądze po to by pozbyć się 
pracowników i żeby nie musieli świadczyć pracy. 
Radna Monika Chruszcz zapytała ile pani skarbnik potrzebuje czasu by poinformować o 
wysokości środków przeznaczonych na zadośćuczynienia dla byłych pracowników. 
Pani Skarbnik poinformowała, że przygotuje taką informację na następną sesję. 
Radny Mateusz Wiącek zapytał co jest planowane w ramach nowej inwestycji przy remizie OSP 
Pękanino? 
Pan Wójt poinformował, że należy przy remizie wyprofilować wjazd ponieważ wóz bojowy 
niszczy posadzkę. 
Radna Monika Chruszcz zapytała o zmianę w zadaniu na przebudowę oczyszczalni ścieków na 
terenie Gminy Malechowo. 
Pan Adam Kallaur poinformował, że jest to zadanie podzielone na 3 etapy tj. przełączenie 
oczyszczalni w Żegocinie do Podgórek, Pękanina do Kusic i Lejkowa do Sulechówka. 
Radna Monika Chruszcz zapytała jakie są źródła finansowania nowych zadań inwestycyjnych? 
Pani Skarbnik poinformowała, że środki pochodzą z realizacji poszczególnych inwestycji na 
przyszły rok. 
Radna Monika Chruszcz zaproponowała żeby projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2024 r. rozbić na poszczególne działy oraz by głosować nad wprowadzeniem nowych zadań. 
Radca prawny poinformowała, że uchwała w sprawie zmian w budżecie jest uchwałą finansową, 
głosowaną zbiorczo, gdyż każda pozycja oddziałuje na kolejne pozycje.  
Pani Skarbnik, poinformowała, że tu chodzi o płynność finansową gminy, w tym przypadku RG 
nie może podjąć zmian w budżecie które wpłyną na jego wynik. 
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Radna Monika Chruszcz, widzimy tutaj zadania inwestycyjne, które nie są odzwierciedleniem 
wniosków, które wpłynęły do budżetu Gminy Malechowo na 2025 r. Podczas wyjazdowego 
posiedzenia Komisji Gospodarki, Infrastruktury i Ochrony Środowiska nikt nie poinformował 
radnych o planowanych inwestycjach, które przedłożone zostaną na najbliższej sesji. 
Pani Skarbnik poinformowała, że komisje mają kompetencje opiniodawcze. 
Radna Anetta Wiącek wskazała, że w latach ubiegłych wielokrotnie droga w Malechowie byłe 
rekomendowana do remontu, jednakże koszt jej modernizacji był znacząco przewyższający 
możliwości budżetu Gminy Malechowo. 
Radna Monika Chruszcz zapytała o źródła pokrycia deficytu czy to będzie z już zaciągniętego 
kredytu czy planowane są kolejne kredyty? 
Pani Skarbnik poinformowała, że deficyt pokryty jest z zaciągniętego już kredytu. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2024 rok została podjęta 
jednogłośnie, nadano jej Nr VI/54/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 13. 
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo 

na lata 2024-2036. 
 
Skarbnik Gminy Sylwia Piechota poinformowała, że w prognozie finansowej dokonano zmian w 

kwotach planowanych dochodów i wydatków na podstawie wprowadzonych zmian w budżecie 

gminy. Zmieniono również lata realizacji poszczególnych zadań i alokację nakładów 

finansowych. Pan Adam Kallaur poinformował, że w ramach realizacji zadania budowy Klubu 

Dziecięcego uwolniono środki finansowe, ponieważ w procedurze przetargowej osiągnięto 

niższe kwoty niż zakładano. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Za głosowało: 14 
Przeciw: 0 
Wstrzymujące się: 0 
Nieobecny: radny Piotr Nakielski. 
 
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2024-
2036 została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VI/55/2024. Uchwała stanowi załącznik nr 
14. 
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Ad. 3. Wolne wnioski: 
 
Radny Wiesław Rosiński zapytał czy w projekcie budżetu na 2024 ro były zaplanowane podwyżki 
dla pracowników? 
Pani Skarbnik potwierdziła, że środki na podwyżki były zaplanowane w budżecie. 
Radny Wiesław Rosiński wskazał, że pani skarbnik kłamie, jako przewodniczący rady sprawdził 
tą informację i nie było środków na podwyżki wynagrodzeń. 
 
Ad. 4. Zakończenie  
 
Przewodnicząca Rady Magdalena Jadczak zakończyła obrady VI sesji Rady Gminy Malechowo. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy  
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